
Fra: Sigmund Kroslid <Sigmund.Kroslid@pjn.no> 
Sendt: 15. mars 2022 10:08 
Til: SSHF PB Postmottak, Felles 
Kopi: Tor Nilsen; Leif; RTK; Sigmund Kroslid 
Emne: UP 2040 - høring 
Vedlegg: Scan.pdf 
 
Hei. 
Vi ønsker med dette å gi vårt innspill til høring Utviklingsplan 2040 for Sørlandet Sykehus HF. 
Aksjonskomiteen  Bevar Flekkefjord Sykehus støtter fullt ut den høringsuttalelse som er avgitt fra 
Listerkommunene og Flekkefjord Kommune. se vedlegg. 
Uttalelsen er tydelig og vel formulert.  
Aksjonskomiteen vil også tilføye, slik vi i de senere uttalelser til sykehusets plane, det dilemma som 
dagens sykehusfinansiering har, når det gjelder bygninger og utstyr. 
Dagens finansieringsmodell er ikke bærekraftig, idet det stadig mangler midler til fornyelse/ utvidelse 
av bygningsmasse. Et moderne sykehus har stort behov for fornying og oppgradering av 
sykehusteknisk utstyr og dagens finansieringsmodell gir lite rom for dette. Sykehuset må tydeligere 
beskrive dette dilemma slik at det kan øves godt politisk press på en bedret finansiering. 
Vi ønsker sykehuset lykke til i arbeidet for et godt sykehustilbud for hele Agder. 
Med vennlig hilsen 
Sigmund Kroslid 
For Aksjonskomiteen Bevar Flekkefjord Sykehus. 
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